

No. 20669. PROTOCOL TO THE AGREEMENT ON THE IMPORTATION OF EDUCATIONAL, SCIENTIFIC AND CULTURAL MATERIALS OF 22 NOVEMBER 1950. CONCLUDED AT NAIROBI ON 26 NOVEMBER 1976<sup>1</sup>

N° 20669. PROTOCOLE À L'ACCORD POUR L'IMPORTATION D'OBJETS DE CARACTÈRE ÉDUCATIF, SCIENTIFIQUE ET CULTUREL DU 22 NOVEMBRE 1950. CONCLU À NAIROBI LE 26 NOVEMBRE 1976<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

15 May 1989

UNITED STATES OF AMERICA

(With effect from 15 November 1989.)

With the following declaration:

"Pursuant to Article VIII, Section 16(a), of the Protocol, the United States hereby declares that it will not be bound by Annexes C.1, F, G, and H. The United States will examine the possibility of withdrawing this declaration with regard to Annex C.1, and of accepting that Annex, in the light of the position adopted by other Contracting Parties with regard to that Annex."

*Registered ex officio on 15 May 1989.*

---

RATIFICATION

*Instrument déposé le :*

15 mai 1989

ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

(Avec effet au 15 novembre 1989.)

Avec la déclaration suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

En vertu de l'alinéa a du paragraphe 16 de l'article VIII du Protocole, les États-Unis déclarent par la présente qu'ils ne seront pas liés par ses annexes C.1, F, G et H. Les États-Unis examineront la possibilité de retirer cette déclaration en ce qui concerne l'annexe C.1, et d'accepter ladite annexe en fonction de la position adoptée à l'égard de cette annexe par d'autres Parties contractantes.

*Enregistré d'office le 15 mai 1989.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1259, p. 3, and annex A in volumes 1279, 1300, 1302, 1358, 1404, 1413, 1417, 1436, 1455 and 1527.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1259, p. 3, et annexe A des volumes 1279, 1300, 1302, 1358, 1404, 1413, 1417, 1436, 1455 et 1527.